
1 

  

Zápis z jednání obecního zastupitelstva 12. 10. 2023, 

č. j. 10/2023 

I.) ZAHÁJENÍ: 15:00 hod. 

Přítomni: Ing. Báča Petr, Burešová Romana, Buriánek Martin, David Roman, Ing. Gálová Helena, Kozák 

Martin, Řezníčková Jarmila 

Omluveni: Kejdová Jana, Šmída Jiří 

Neomluveni:  

 

II.) URČENÍ OVĚŘOVATELŮ A ZAPISOVATELE 

Zapisovatel:   Ing. Gálová Helena 

Ověřovatelé:   Buriánek Martin, David Roman 

 

Ing. Petr Báča oznámil, že pořizuje zvukový záznam za účelem zveřejnění na facebookové stránce 

Zvukové záznamy z průběhu jednání zastupitelstva Staré Město.  

 

III.) PROGRAM JEDNÁNÍ: 

 

1. Administrace dotačního řízení pro cyklostezku. 

 

 

Schválení programu  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje program jednání. 

 

                Pro    7     Proti       0   Zdrželi se  0 

Usnesení č. 1 bylo schváleno 

 

Ad 1) Administrace dotačního řízení pro cyklostezku 

Starostka navrhla firmu Authoria z Olomouce. Od této firmy jsme dostali nabídku na zpracování 

administrace žádosti o dotaci a dalších věcí, které jsou k tomu potřeba, za částku cca 132 500 Kč.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje firmu Authoria, s.r.o., Univerzitní 16, 779 00 Olomouc,                             

IČ: 27728439. 

 

                Pro      7      Proti    0     Zdrželi se  0  

Usnesení č. 2 bylo schváleno 

 

Paní starostka na závěr sdělila, že pan Jakoubek z firmy Agroprojekce Litomyšl, která zpracovává 

projektovou dokumentaci na cyklostezku požádal starostku o vyjádření od Povodí Moravy, doslechl se, 

že by snad někde mělo být. Starostka jej nemá, dotazovala se přímo na Povodí Moravy a bylo jí sděleno, 

že bylo vydáno pouze nesouhlasné stanovisko v roce 2019, které bylo vydáno Ing. Kuličovi. Starostka se 

ptala pana Kozáka a ten jí řekl, že v projektové dokumentaci od Ing. Kuliče, kterou má on k dispozici 

toto vyjádření také není. 

Pan Jakoubek to bude tedy řešit přímo s Povodím Moravy. Ing. Petr Báča uvedl, že se snažil spojit          
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s Ing. Kuličem, ten mu ale nebral telefon.  

Paní XXXX se zeptala, co vše pro nás bude firma Authoria dělat. Paní starostka vysvětlila, že bude 

zajišťovat administraci pro podání žádosti o dotaci, zpracování studie proveditelnosti, která je součástí 

žádosti, žádost o platbu dotace, finanční vypořádání, monitoring projektu, případně právní poradenství                 

a další věci týkající se dotačního managementu.  

Starostka dále vysvětlila, že by Obec chtěla požádat o dotaci od IROPU, kdy je prodloužený termín do          

26. 1. 2023, ale uvidíme, jestli se termín stihne, protože musíme mít projektovou dokumentaci, k tomu 

všechna povolení od stavebního úřadu, a to je součástí žádosti o dotaci. Budeme se snažit to stihnout.  

Ing. Petr Báča doplnil, že se na to informoval od dotační manažerky a také u projekční firmy a je reálné, 

datum stihnout.  

Paní XXXX řekla, že je to zdlouhavá práce. Paní starostka řekla, že s tímto souhlasí, tato přípravná práce 

je zdlouhavá a neviditelná. Paní XXXX se zeptala, jestli s touto prací nám chtěla pomoci Moravská 

Třebová. Paní starostka odpověděla, že ne, že Moravská Třebová nám chtěla pomoci s tím, že podá 

žádost o dotaci na projektovou dokumentaci na Krajský úřad. Pouze tohoto se týkala Smlouva                           

o spolupráci. 

 

 

Závěr 15:09 

 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne:  
 

Zapisovatel: Ing. Helena Gálová  …………………………… 
 

 

Ověřovatelé:     

                      ………………………………dne………………………. 
    Martin Buriánek 

 

    ………………………………dne………………………. 

    Roman David 
 

Starostka:     ………………………………dne……………………….. 

    Jarmila Řezníčková  

 

 

 

Vyvěšeno: 20. 10. 2023 

Sejmuto:  


